

Protokoll

Styremøte Nannestad JFF

15. november 2021 kl 1830, klubbhuset

Til stede:

Lars Petter Aasen, styreleder
Bendik Svendsøy, nestleder
Hanne Røtterud, styremedlem
Knut Harald Holst-Hansen, sekretær
Atle Wenger, leder fiskegruppa
Hans Olav Røtterud, leder skyttergruppa
Henning Larsen, husansvarlig

Forfall: Øivind Auli, Karl Erik Bang, Ann Kristin Moen

Agenda:

1. Gjennomgang og godkjenning av protokoll forrige møte
 - a. Alle oppfølgings-saker fra forrige møte blir diskutert/tatt opp nedenfor.
2. Gjennomgang økonomi
 - a. Styret har ikke hatt tilgang til resultatrapporter/regnskap gjennom 2021. Styreleder har gjort avtale med eksternt regnskapsfører for driftsåret 2021, slik at årsmøte kan avholdes medio mars 2022.
 - b. Roller, oppgaver og arbeidsfordeling når det gjelder økonomistyring og regnskap har ikke fungert tilfredsstillende og styret arbeider for å finne en god løsning for dette fra og med 2022.
3. Framdrift på investeringsprosjektene
 - a. Skytebanesimulator
 - i. Styrets leder har søkt Sparebankstiftelsen om midler til gjennomføring av dette prosjektet. Svar ventes ila november.
 - ii. Styret besluttet enstemmig å gjennomføre investeringen uavhengig av svaret fra Sparebankstiftelsen. Styret har stor tro på at dette prosjektet kan bli veldig populært og bidra til ytterligere aktiviteter i foreningen.
 - iii. Utstyret er forventet levert tidlig i desember og operativt på nyåret. Informasjon om tilgjengelighet, regler for bruk etc annonseres på våre hjemmesider og sosiale medier.
 - b. Gapahuker
 - i. Styrets leder har søkt Gjensidige om midler til dette prosjektet. Svar ventes ila desember/januar.
 - ii. Også dette prosjektet gjennomføres uavhengig av økonomisk støtte.
 - iii. Begge plasseringene er nå godkjent av grunneierne og begge gapahukene vil bli satt opp til våren/sommeren 2022 på dugnad.
 - c. Bjertnessjøhytta
 - i. Foreningen er interessert i å ta over denne hytta i egen regi, alternativt leie den av ny eier. Hanne følger opp med kommunen for å høre hvilke fremdriftsplaner/muligheter som foreligger.

4. Utkast til program for barne-/ungdomsaktiviteter
 - a. Bendik kom med flere gode ideer til hvordan dette kan gjennomføres. Fra øvrige styremedlemmer kom det opp flere forslag til gode aktiviteter basert på tidligere erfaringer. Bendik lager et konkret forslag til sesong-program på neste styremøte.
5. Sosiale medier – fungerer de som ønskelig?
 - a. Hjemmesidene er endret ihht forbundets retningslinjer/maler og det er ryddet opp i gammel moro.
 - b. FB-sidene er klare for å endres, men det kreves at det legges inn nye innlegg fortløpende. Bendik avtaler med Hjemmeside/FB- redaktør Ann Kristin om når endringen på FB skal iverksettes. Ann Kristin trenger input fra utvalgsledere og styret for å kunne publisere nyheter, datoer for arrangementer etc.
6. Nytt fra utvalgene
 - a. Stille i høst fra Fiskefronten. Fiskesleppet i oktober ble gjennomført som vanlig og salget av fiskekort synes å være godt. Pilkesesongen står for tur og eventuelle arrangementer legges ut fortløpende på hjemmesidene våre eller på FB.
 - b. Skyteutvalget har rigget ned elbanen og driver generelt vedlikehold. Jaktfelt-skytetrening starter opp i januar, annonseres på hjemmesidene/FB.
 - c. Jaktutvalget kan rapportere om normal jakt-aktivitet.
 - d. Utleie av klubbhuset er labert grunnet situasjonen vi har hatt med pandemien. Pga installering og bruk av den nye skytesimulatoren, vil ikke klubbhuset være tilgjengelig for utleie i perioden 1. jan tom 31. april 2022
7. Eventuelt
 - a. Styret har søkt Almenningen om å få brøyte Råbjørnveien kommende vinter pga stor etterspørsel/bruk av området. Styret har satt av 20.000 NOK for formålet.

Neste styremøte er onsdag 15. desember kl 1830 i klubbhuset.

Lars Petter Aasen

Bendik Svendsøy

Hanne Røtterud

Hans Olav Røtterud

Atle Wenger

Knut Harald Holst-Hansen